

《单词百科:wastewater是什么意思?wastewater怎么发音?wastewater的解释和用法》

英语单词wastewater是什么意思?wastewater怎么读?wastewater怎么发音?简答网为您整理了wastewater的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



wastewater怎么读

wastewater的读音:['weɪ stwɔ:tə(r)]

wastewater的意思

1、n.废水;

wastewater的相关词组

1、aerating wastewater [医]废水曝气;

wastewater的近义词

1、**effluent** n. (注入河里等的) 污水, 工业废水; (从湖等) 流出的水流;

wastewater的双语例句

1、The soluble concentration of arsenic is dependent upon both chemical form and wastewater PH.

砷的溶解度取决于其化学形态和废水的PH值.

2、Distillery wastewater was typical organic wastewater with high ammonia concentration.

酿酒废水是一种典型的高氨氮浓度的有机废水.

3、Several problems of sampling and measuring BOD 5 in catering wastewater were explored.

探讨了餐饮业废水生化需氧量(BOD₅)样品的采集及分析方法.

4、Listed below are options available for the FTa 61 O-WG and 620-WG Wastewater Controllers.

下列选择件适用于FTa61O-WG和 FTa62O -WG污水控制装置.

5、Equalization involves mixing wastewater streams of acidic and alkaline nature in an equalization basin.

均衡即是在均衡池中将酸性和碱性废水混和.

6、Solvent extraction is accomplished by the addition of an immiscible solvent to the wastewater.

溶剂萃取是向废水中投加不溶于水的溶剂.

7、There is only, at best , random monitoring of wastewater effluent by the pollution control agency.

污染控制机关充其量只是偶尔检查工厂的排水情况.

8、Nitrification is the key to biological wastewater nitrogen removal.

硝化作用是废水生物脱氮中的关键.

9、The sewer carried wastewater from a home housing one suffering from the disease.

污水沟把一家含有疾病的水带到另一家住宅.

10、Any turbidity in the drinking water is automatically associated with possible wastewater pollution.

饮水中的任何浊度都被自然地联想到可能是废水污染.

11、Need for improving the independent regulation system in wastewater treatment sector.

污水第三方监管体制需要改进.

12、Wastewater reuse is an effective way to solve water shortage problem.

污水回用是解决城市缺水的一条有效途径.

13、The validity of conclusion was validated by decolorization of practical dye wastewater.

利用对实际废水的脱色验证了实验结论的有效性.

14、The wastewater samples is transmitted by an air-operated aspirator to the liquid injection valve.

用气动吸引器将废水试样送入液体注射阀.

15、The virus load in wastewater tends to increase with the size of the community.

污水承载的病毒,有随社区规模增大而增加的倾向.

以上是简答网为您整理的wastewater怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/wastewater>